



QK2309804

现代国际关系

2023

8

XIANDAI GUOJI GUANXI



CICIR

|中国|现代|国际|关系|研究|院|
CHINA INSTITUTES OF CONTEMPORARY
INTERNATIONAL RELATIONS

目 录

◎ 习近平外交思想

- 005 三大全球倡议的普惠性 陈须隆 张敬芳
- 021 习近平国际组织外交思想评析 周 英
- 039 习近平外交思想对马克思主义国际关系理论的新发展
刘樊德 欧裕美 周子伦

◎ 中美关系

- 050 美国对华“战略阻断”行为及其困境 李义虎
- 070 拜登执政以来美国国会的涉共提案及其政治图谋
刘昌明 山秀蕾

◎ 区域与国别研究

- 089 英国政党政治的“持久危机” 郭馨怡

107	拉美国家“锂佩克”的筹划及其前景	芦思姮
121	韩国强化与太平洋岛国关系	詹德斌

● 世界经济

139	美国推动亚太地区供应链重组的态势评估	马 雪
153	英文摘要	

CONTENTS

● Xi Jinping Thought on Diplomacy

- 005 The Three Global Initiatives: Inclusive and Beneficial to the World
Chen Xulong and Zhang Jingfang
- 021 A Review of Xi Jinping Thought on Diplomacy of International Organizations
Zhou Ying
- 039 Xi Jinping Thought on Diplomacy and the New Development in Marxist Theory of International Relations
Liu Fande, Ou Yumei, and Zhou Zilun

● Sino-US Relations

- 050 The US' "Strategic Blockage" towards China and Its Dilemma *Li Yihu*
- 070 US Congressional Bills Involving the Communist Party of China since the Biden Administration and Its Political Intrigue
Liu Changming and Shan Xiulei

● Regional and Country Studies

- 089 The "Permacrisis" of UK Party Politics *Guo Xinyi*
- 107 The Planning and Prospect of "Lithium OPEC" in Latin American Countries
Lu Siheng
- 121 South Korea's Strengthening of Relations with Pacific Island Countries
Zhan Debin

● World Economy

- 139 Assessment of the US Push for Supply Chain Reorganization in the Asia-Pacific Region
Ma Xue

- 153 Abstracts

国家社科基金资助期刊
中文社会科学引文索引（CSSCI）来源期刊
中文核心期刊（国际政治类）
中国人文社会科学期刊评价（AMI）核心期刊

国内刊号：CN11-1134/D 国际刊号：ISSN1000-6192
邮发代号：82-981 国外代号：M6753
定价：内地 RMB¥ 25.00 港澳台 US\$ 6.00 国外 US\$ 10.00
万方数据

ISSN 1000-6192



08>

9 771000 619233